
 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
Cēsīs, Cēsu novadā 

2025.gada 20.februārī         Nr.3 

Sēde sasaukta: 20.02.2025 

Sēdi atklāj: 20.02.2025. plkst.09:00:30 

Sēdi slēdz: 20.02.2025. plkst.10:21:30 
 

Sēdē piedalās: Juris Žagars, Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Guntis Grosbergs, Hardijs 
VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Ķipurs 
 

Piedalās: Juris Joksts, Cēsu Digitālā centra vadītājs, Monta Bērzkalne, p/a “Cēsu novada 
uzņēmējdarbības un tūrisma aģentūra” direktora p.i., Līga Medne, pašvaldības izpilddirektore, 
Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece, Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes 
nodaļas vides aizsardzības speciālists, Inta Ādamsone, Vides un klimata neitralitātes nodaļas 
vadītāja, Zane Pīpkalēja, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vides attīstības projektu vadītāja, 
Aleksandrs Abramovs, Komunikācijas un klientu servisa pārvaldes vadītājs, Inita Jansone, Juridiskās 
pārvaldes pārraudzības jurists, Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes juriste, Jana Paula, Juridiskās 
pārvaldes juriste, Evija Atvara, Vaives pagasta pārvaldes vadītāja, Dace Eihenbauma, Attīstības 
pārvaldes vadītāja, Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas 
vadītāja, Evita Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja, Elīna Stapulone, domes deputāte, 
Laimis Šāvējs, domes deputāts 
 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja vecākais sekretārs 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1. 
2.  

Informatīvs jautājums par AVIS likumu un SIA "ZZ dats" piedāvājumu 
Par SIA "Cēsu tirgus" vidēja termiņa darbības stratēģiju 2025.-2027.gadam 

 3.  Par Cēsu novada domes 2025.gada 13.marta saistošo noteikumu Nr.__ “Grozījumi  Cēsu 
novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos Nr. 17 “Par 
līdzfinansējumu energoefektivitātes pasākumu veikšanai daudzdzīvokļu dzīvojamās 
mājās”” izdošanu 

 4.  Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.3 "Grozījumi Cēsu 
novada domes 2021.gada 2.decembra saistošajos noteikumos Nr.19 "Par līdzfinansējumu 
daudzdzīvokļu dzīvojamo mājām piesaistīto zemesgabalu labiekārtošanai Cēsu novadā"" 
precizēšanu 
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 5.  Par Cēsu novada pašvaldības iestādes “Uzņēmējdarbības un tūrisma pārvalde” nolikuma 
apstiprināšanu 

 6.  Par zivsaimniecisko projektu pieteikumu iesniegšanu Valsts Zivju fondā 
 7.  Par inventāra iegādes projektu pieteikumu iesniegšanu Valsts Zivju fondā 
 8.  Par pašvaldības inventāra nodošanu Biedrībai "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība" 
 9.  Par tematiskā plānojuma "Cēsu pilsētas zaļās infrastruktūras attīstības plāns” izstrādes 

uzsākšanu 
 

Sēdes vadītājs I.Putniņš informē komitejas deputātus par papildus sēdes darba kārtībai pieteiktiem 
jautājumiem “Par nedzīvojamās ēkas Gaismas ielā 4, Vecpiebalgā, Vecpiebalgas pagastā, Cēsu 
novadā, pieņemšanu īpašumā bez atlīdzības” un “Informatīvs jautājums par Cēsu novada domes 
2025.gada marta saistošo noteikumu “Cēsu novada pašvaldības iedzīvotāju padomju nolikums” 
izdošanu”. Tomēr ir lūgums atlikt jautājuma “Par nedzīvojamās ēkas Gaismas ielā 4, Vecpiebalgā, 
Vecpiebalgas pagastā, Cēsu novadā, pieņemšanu īpašumā bez atlīdzības” izskatīšanu šajā 
komitejas sēdē, jo ir jāveic sarunas ar uzņēmēju par darbību. Jautājums tiks virzīts izskatīšanai 
nākošajā Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas sēdē.  
Savukārt pašvaldības izpilddirektore L.Medne rosina izslēgt no sēdes darba kārtības jautājumu “Par 
SIA "Cēsu tirgus" vidēja termiņa darbības stratēģiju 2025.-2027.gadam”, vēl notiek darbs pie vidēja 
termiņa darbības stratēģijas un jautājums tiks virzīts izskatīšanai nākošajā Uzņēmējdarbības un 
attīstības komitejas sēdē. Komitejas locekļi neiebilst sēdes darba kārtības izmaiņām. 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Informatīvs jautājums par AVIS likumu un SIA "ZZ dats" piedāvājumu 

2  Par Cēsu novada domes 2025.gada 13.marta saistošo noteikumu Nr.__ 
“Grozījumi  Cēsu novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos 
Nr. 17 “Par līdzfinansējumu energoefektivitātes pasākumu veikšanai 
daudzdzīvokļu dzīvojamās mājās”” izdošanu 

3  Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.3 
"Grozījumi Cēsu novada domes 2021.gada 2.decembra saistošajos noteikumos 
Nr.19 "Par līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamo mājām piesaistīto 
zemesgabalu labiekārtošanai Cēsu novadā"" precizēšanu 

4  Par Cēsu novada pašvaldības iestādes “Uzņēmējdarbības un tūrisma pārvalde” 
nolikuma apstiprināšanu 

5  Par zivsaimniecisko projektu pieteikumu iesniegšanu Valsts Zivju fondā 

6  Par inventāra iegādes projektu pieteikumu iesniegšanu Valsts Zivju fondā 

7  Par pašvaldības inventāra nodošanu Biedrībai "Gaujas ilgtspējīgas attīstības 
biedrība" 

8  Par tematiskā plānojuma "Cēsu pilsētas zaļās infrastruktūras attīstības plāns” 
izstrādes uzsākšanu 

9  Informatīvs jautājums par Cēsu novada domes 2025.gada   marta saistošo 
noteikumu “Cēsu novada pašvaldības iedzīvotāju padomju nolikums” izdošanu 
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1. 
Informatīvs jautājums par AVIS likumu un SIA "ZZ dats" piedāvājumu 

Ziņo Juris Joksts, Cēsu Digitālā centra vadītājs 
 
Izsakās I.Putniņš, G.Grosbergs, J.Ķipurs, A.Melbārdis 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 
nav,  atturas nav, informācija par AVIS likumu un SIA "ZZ dats" piedāvājumu pieņemta zināšanai 

2. 
Par Cēsu novada domes 2025.gada 13.marta saistošo noteikumu Nr.__ “Grozījumi  Cēsu 

novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos Nr.17 “Par līdzfinansējumu 
energoefektivitātes pasākumu veikšanai daudzdzīvokļu dzīvojamās mājās”” izdošanu 

Ziņo Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece 
 
Izsakās I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada domes 2025.gada 13.marta saistošo noteikumu 
Nr.__ “Grozījumi  Cēsu novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos Nr. 17 
“Par līdzfinansējumu energoefektivitātes pasākumu veikšanai daudzdzīvokļu dzīvojamās 
mājās”” izdošanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 06.03.2025. Finanšu komitejas sēdē 

3. 
Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo  

noteikumu Nr.3 "Grozījumi Cēsu novada domes 2021.gada 2.decembra saistošajos 
 noteikumos Nr.19 "Par līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamo mājām piesaistīto 

zemesgabalu labiekārtošanai Cēsu novadā"" precizēšanu 

Ziņo Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece 
 
Izsakās G.Grosbergs 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu 
Nr.3 "Grozījumi Cēsu novada domes 2021.gada 2.decembra saistošajos noteikumos Nr.19 "Par 
līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamo mājām piesaistīto zemesgabalu labiekārtošanai Cēsu 
novadā"" precizēšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 06.03.2025. Finanšu komitejas sēdē 
 

4. 
Par Cēsu novada pašvaldības iestādes  

“Uzņēmējdarbības un tūrisma pārvalde” nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Monta Bērzkalne, p/a “Cēsu novada uzņēmējdarbības un tūrisma aģentūra” direktora p.i. 
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Izsakās I.Putniņš, J.Ķipurs 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada pašvaldības iestādes “Uzņēmējdarbības un tūrisma 
pārvalde” nolikuma apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 13.03.2025. Domes 
sēdē 

5. 
Par zivsaimniecisko projektu pieteikumu iesniegšanu Valsts Zivju fondā 

Ziņo Jānis Balodis, Vides aizsardzības speciālists 
 
Izsakās J.Kārkliņš, J.Ķipurs, A.Melbārdis, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par zivsaimniecisko projektu pieteikumu iesniegšanu Valsts Zivju 
fondā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 06.03.2025. Finanšu komitejas sēdē 

 

6. 
Par inventāra iegādes projektu pieteikumu iesniegšanu Valsts Zivju fondā 

Ziņo Jānis Balodis, Vides aizsardzības speciālists 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par inventāra iegādes projektu pieteikumu iesniegšanu Valsts Zivju 
fondā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 06.03.2025. Finanšu komitejas sēdē 
 

7. 
Par pašvaldības inventāra nodošanu Biedrībai "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība" 

Ziņo Jānis Balodis, Vides aizsardzības speciālists 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) , 1 - pret (Hardijs 
VENTS),  atturas nav, lēmums “Par pašvaldības inventāra nodošanu Biedrībai “Gaujas ilgtspējīgas 
attīstības biedrība”” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 06.03.2025. Finanšu komitejas sēdē 
 
 
 

8. 
Par tematiskā plānojuma "Cēsu pilsētas  

zaļās infrastruktūras attīstības plāns” izstrādes uzsākšanu 

Ziņo Zane Pīpkalēja, Vides attīstības projektu vadītāja 
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Izsakās J.Kārkliņš, E.Frīdvalde-Andersone, I.Putniņš, J.Ķipurs 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par tematiskā plānojuma "Cēsu pilsētas zaļās infrastruktūras 
attīstības plāns” izstrādes uzsākšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 06.03.2025. Finanšu 
komitejas sēdē 

9. 
Informatīvs jautājums par Cēsu novada domes 2025.gada marta saistošo  

noteikumu “Cēsu novada pašvaldības iedzīvotāju padomju nolikums” izdošanu 

Ziņo Aleksandrs Abramovs, Komunikācijas un klientu servisa pārvaldes vadītājs 
 
Izsakās I.Jansone, I.Putniņš, A.Melbārdis, J.Ķipurs 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas 
nav, Juris Žagars ir atstājis sēžu zāli, informācija par Cēsu novada domes 2025.gada   marta 
saistošo noteikumu “Cēsu novada pašvaldības iedzīvotāju padomju nolikums” izdošanu 
pieņemta zināšanai 
 
 

Sēdi vadīja  

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Administrācijas biroja vecākais sekretārs Inese Ģērmane 
 

Raunas iela 4, Cēsis 20.02.2025 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 
DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


